
Czy czas dorożek przemija?
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Barbarzyńska tradycja czy nowoczesna cywilizacja? To pytanie zadali ostatnio młodzi ludzie z

Młodzieżowej Rady Krakowa, którzy przyjrzeli się całokształtowi pracy dorożek w Krakowie i wystąpili ze

swoim stanowiskiem do Rady Miasta Krakowa. Zawnioskowali, aby  Kraków, idąc śladem innych

europejskich miast, zrezygnował z przewozu konnego. Stanowisko to poparł w swojej interpelacji Radny

Łukasz Maślona.

Dodatkowo radny Łukasz Maślona poprosił o informację, czy Urząd Miasta Krakowa prowadzi lub

zleca kontrolę stanu zdrowia wykorzystywanych przy dorożkach koni? Jeśli tak, radny chciałby

wiedzieć jak często są wykonywane?

W nawiązaniu do zgłoszenia mieszkańców Klinów, radny Łukasz Maślona poprosił o podjęcie

działań mających na celu zweryfikowanie stanu powietrza w tym rejonie. Prośba ta wiąże się z

komunikatem opublikowanym na stronach Urzędu Gminy Skawina, w którym czytamy, że

„Pierwszy miesiąc funkcjonowania urządzenia pomiarowego, które zakupiła Gmina Skawina,

pokazał niepokojące odczyty. Czujnik zlokalizowany przy ulicy Józefa Piłsudskiego (teren byłej

Huty Aluminium) zanotował występującą okresowo w godzinach wieczornych i nocnych bardzo

wysoką zawartość lotnych związków organicznych (LZO). Sytuacja ta powtarzała się kilkukrotnie

od dnia 18 czerwca. Kilka razy przekroczono wartości pomiarowe stacji monitoringu”. Z racji

tego, że tereny te graniczą z Krakowem, radny prosi o podjęcie działań mających na celu

wyjaśnienie potencjalnych zagrożeń dla mieszkańców naszego miasta.

Na prośbę osób preferujących płatności kartami, a także z myślą o licznie przybywających

turystach radny Łukasz Wantuch poprosił Prezydenta o spowodowanie, aby we wszystkich

miejskich placówkach kulturalnych istniała możliwość płatności kartą. W chwili obecnej np. w

jednym oddziale Muzeum Krakowa jest to możliwe, a w innym - np. w Muzeum Teatralnym już

nie.
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